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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1614 Störande musik från fordon

I ett antal kommuner i Värmlands län förekommer problem med störningar från 
fordon som spelar mycket hög musik. I Arvika kommun är problemet speciellt 
utbrett och har lett till folkliga protester och stor frustration. Men problemet ska 
även, enligt uppgifter i medierna, vara utbrett på andra ställen i landet. Framför 
allt är detta ett stort problem på kvällar och nätter, då det stör boende i 
närheten.

Eftersom det i dag saknas möjlighet att reglera detta i de lokala 
ordningsföreskrifterna är det svårt för kommunerna att ingripa trots att den 
höga musiken stör kommuninvånarna i stor utsträckning. Polisen har också 
påtalat att man saknar möjligheter att lagföra personer som framför fordon som 
spelar hög musik trots att detta rimligen även bör påverka förarens 
uppmärksamhet.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Tänker statsrådet vidta några åtgärder för att kommuner lättare ska kunna 
hantera problemet med fordon som spelar hög musik?

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-16
Besvaras senast
2017-06-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


